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الكسرية لانجفن لاتمسائل القيم الحدية لمعاد  

 

 مقدم من الطالبة 

 لمياء عايد المغامسي 

 بحث مقدم لنيل درجة الدكتوراة في الرياضيات

إشراف   

. فارس الزهرانيو د  سالم الشريفأ.د أحمد     

التفةضااةات   لانةفنل ةدلات  هذه الرسااةلت رس ب ض م ائااةلق ال الت ال سلت الةسلس  ل

– التفةضاةات الكئارلت ان ن ل لا لاق  لانةفن  الكئارلتوااننملت الل ترنت ان ا ةدلات

ان الشارا   أخرى  أن ال  ساتاةة  اض -ضشارا  دسلت ان ن ل  للة كةض ر و ارربطت  

.  لل ةدلات لانةفن الكئااارلت  ا للت  دةلت   رهتم ضس اساااتو كلة انهة  ال سلت غار الل ةات

  ان  ربتتي رتضااالن  ا ةدلات لانةفن غار الخطات االان  ق  لصااا  نةقسا  كلئاااألت أال و

ضشاارا  دسلت غار ا ةات ركةاةات .الي اللئااألت الةةنات    ان اختةفتان االلرربطتكئاارلت 

التي رتضالن  ربت    اننةقشانة او د ال ق اادساالت  للئاألت ال الت ال سلت لل ةدلت لانةف

𝛼 كئاااارلات ااداس  ∈ اثلا  لة  الفتر    ن اة   ضشاااارا  داسلات ثات الة    [0,1)

ر ةاةت اللئألت الةةلةت اع نتةلج او دلت ال ق لل ةدلت لانةفن التفةضةات   .[0,1]تاللغة 

كأدا   لائاات ثببةت هذه النتةلج   تان اختةفتان ا ل الكئارلت االتي رتضالن  ربتان كئار

الةاةضات الل ترنات لةراساااام اختة  اث رادالالتلاةد لة   رم   لة     نمرلاةت الن طات 

لي اللئاااألت الراض ت دصاااةنة لة  نتةلج او دلت ال ق لنمة   ا   .اةل لت ارربت وزلاة

كةض ر  ر ت شاارا  دسلت اتضاالنت  -ا تر  ان ا ةدلات لانةفان الكئاارلت ان الن ل

لا لاق اع ا ةدلت - داج ا ةدلت شااات  ل س رم  ركةاق ساااتاةة . أاة اللئاااألت انخار   

لا لاق الانةفن  -ا ةدلات شات    ن  لانةفن الكئارلت ان أوق ال صا ع لة  لصاق ا

االتي رم اساااتنتةل ال سلس ان ال ةلات الخةمااات انهة اان ضااالنهة    الكئااارلت الل للت

تي رم د اساتهة لي ائاألت ال الت ال سلت لل ةدلت لانةفان الكئارلت لي الفصاق ل ةدلت الال

النتةلج التي رم لرضاهة لي الرساةلت رم نشارهة أاقب لهة لةنشار  .الرساةلت  اناع ان هذه 

ااةا ت   ماااافا اات   .SCIلاي  لاي  أكاةار  رافااةماااااااق  لاةا   الا صاااا ع   (.   Xلالاكان 
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This thesis studies some new boundary value problems of Langevin fractional 
differential equations, Sturm-Liouville and Langevin fractional equation in generalized 
framework and coupled fractional-order systems supplemented with Riemann-
Stieltjes and some other kinds of nonlocal boundary conditions. As a firs problem, we 
introduce a class of nonlinear Langevin equation involving two fractional orders with 
nonlocal integral and three-point boundary conditions. In the second problem, we 
investigate a class of nonlinear Langevin equation involving one fractional order  with 
three-point boundary conditions. 
The third problem deals with some existence results of solutions for Langevin 
equations including two distinct fractional orders subject to nonlocal boundary 
conditions, by using coupled fixed point theorems as a main tool to prove our essential 
results for mixed monotone property which is applied in a partially ordered set 
(POSET). In the fourth problem, by using Shauder fixed-point theorem, we obtain the 
results for the existence of solution for a coupled system of Langevin fractional 
differential equations of Caputo type subject to Stieltjes integral boundary conditions. 
The last problem, we combine Sturm-Liouville and Langevin fractional differential 
equations in order to introduce a new class of nonlocal integral boundary value 
problems with generalized fractional derivative type. The results presented in this 
thesis have been published or accepted for publication in SCI journals. The details of 
the articles can be found on page x. 

 

 


